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Budapest Fővá ros X. kerület Kőbá nyai önkormányzat 
Képviselő-testülete 

BUDAPEST FŐVÁROS X. KERÜLET KŐBÁNYAI ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 

JEGYZŐKÖNYV 

Készült a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének 
2018. szeptember 20-án megtartott ülésén, a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai 
Polgármesteri Hivatal hivatalos helyiségében (Budapest X., Szent László tér 29. I. em. 115.). 

Az ülés kezdetének időpontja: 9.15 óra 

A jelenléti ív szerint jelen vannak: 
D. Kovács Róbert Antal polgármester, 
dr. Pap Sándor, Radványi Gábor, Weeber Tibor alpolgármesterek, 
Agócs Zsolt, Bányai Tibor Péter, Dr. Fejér Tibor, Gál Judit, Mácsik András, Marksteinné 
Molnár Julianna, dr. Mátrai Gábor Imre, Patay-Papp Judit Vivien, Somlyódy Csaba, Tóth 
Balázs, Tubák István, Varga István, egy képviselői hely (lemondás okán) betöltetlen. 

Elnök: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Tanácskozási joggal jelen vannak: 
Dr. Szabó Krisztián jegyző 
Hegedűs Károly aljegyző 
Hatósági Főosztály 
Humánszolgáltatási Főosztály 
Jegyzői Főosztály 

Gazdasági és Pénzügyi Főosztály 
Főépítészi Osztály 
Kőbányai Közterület-felügyelet 
Budapest Főváros Kormányhivatala X. kerületi Hivatala 
BRFK X. kerületi Rendőrkapitányság 
nem képviselő bizottsági tag 
Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. 
Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. 

Meghívottak: 
Jegyzői Főosztály 

Hatósági Főosztály 
Gazdasági és Pénzügyi Főosztály 
H umánszolgáltatási Főosztály 

Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. 

1102 Budapest. Szent László tér 29. 1 Levé lcím: 1475 Budapest. Pf. 35 

dr. Mózer Éva 
Ehrenberger Krisztina 
dr. Szüts Korinna 
Korányiné Csősz Anna 
Rappi Gabriella 
Hegedűs Viktória 
Fodor János 
dr. Horváth Tivadar 
Dr. Gyetvai Tibor 
Almádi Krisztina 
Győrffy László 
Kaldenecker Zoltán 

dr. Egervári Éva 
dr. Tóth Erzsébet 
dr. Nagy Jolán 
dr. Szabados Ottó 
Cserteg Imre 
Habináné Musicz Erika 
Horváthné dr. Tóth Enikő 
Kálmánné Szabó Judit 
Beszedicsné Lajcsák Anett 
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Elnök: Köszönti a megjelenteket, és az ülést megnyitja. A jelenléti ív alapján megállapítja, 
hogy a képviselő-testületi tagok közül 16 fő megjelent. Bejelenti, hogy a jegyzőkönyvet 
Kardosné Terebes Tímea vezeti. Az ülésről hangfelvétel készül. 

Elnök: Köszönti a meghívott jelen lévő díszdiplomás pedagógusokat. Elmondja, hogy a 
korábbi években akár a húsz főt is elérte a létszámuk, de az idén kevesen vannak, ezért a 
mai Képviselő-testületi ülésen gratulál azoknak a kőbányai pedagógusoknak, akik hosszú 
évekkel ezelőtt szerezték meg a diplomájukat és több évtizedet a pályájukon töltve nevelték 
a kőbányai gyermekeket. Véleménye szerint, a Képviselő-testületnek is fontos, hogy ilyen 
eseményekre sor kerüljön. (Díszoklevél és virág átadásával gratulál Weeber Tibornénak, 
Szabó Istvánnénak, Latosinszky Györgynének, a Képviselő-testület tagjai tapssal köszöntik a 
díszdiplomás pedagógusokat.) 
Áttér az elmúlt időszak legfontosabb eseményeire. Jegyző úrral és másokkal részt vett azon 
az egyeztetésen, amelyet a Budapesti Rendőrfőkapitányságon tartottak más kerületek 
szakembereinek a közreműködésével. Az a kérdést vitatták meg, hogyan lehetne a Hős utca 
és környékén kialakult helyzeten változtatni, megoldást találni. Ugyanezen kérdésről 
tárgyalt Radványi Gábor alpolgármester úr kíséretében a Készenléti Rendőrség 

parancsnokával, ahol a további együttműködés lehetőségeiről tárgyaltak. A hétvégén várja 
képviselőtársait az intézmények környékére szervezett takarításra, hiszen az 
Önkormányzat évente két alkalommal szervez nagytakarítást. Az egyiket a Föld napja 
alkalmából szokták megszervezni, míg a másikat szeptemberben a takarítás világnapján. 
Arra is biztat mindenkit, hogy menjenek el vasárnap a Népligetbe, mivel az örökbefogadott 
állatok napját rendezik meg 10 órától a Planetárium mögötti területen az Önkormányzat 
anyagi támogatásával, jelentős közreműködésével. A mobilitási hét rendezvénysorozatra 
hívja fel a figyelmet, amelynek keretében már lezajlott a bringás reggeli, de számos program 
várja még az érdeklődőket, a családokat az Óhegy parkban, a pincerendszerben. Újhegyen 
pedig vasárnap 10 órától 14 óráig a Moccanj! című eseményre kerül sor, melynek keretében 
egészségmegorzo programokat, sportolási lehetőségeket szervezett a Kőbányai 
Sportszövetség. Kéri a frakciók képviselőit, hogy az ülés után pár perces egyeztetésre 
üljenek össze, mivel az önkormányzati cégek felügyelőbizottságaiban lejár a tagok 
megbízása. Fontos lenne egyeztetniük, hogy az októberi ülésen már tárgyalni tudják. 

Bejelenti, hogy a meghívóban szereplő 4. tervezett napirendi ponthoz a Kerületfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottság tegnapi ülésén e/fogadott módosító javaslat az ülést követően 
megjelent a szerveren. 

Elnök: A Képviselő-testület 15 fővel határozatképes. 

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 15 igen, egyhangú 
szavazattal felveszi a nyilvános ülés napirendjére az alábbi előterjesztést [344/2018. (IX. 
20.)): 

11. A Kőbányai és Vasutas Törekvés Művelődési Központ Kulturális - Szabadidő 
Egyesület és a Törekvés M.K. Nonprofit Kft. támogatása (489. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 15 igen, egyhangú 
szavazattal az ülés napirendjét az alábbiak szerint fogadja el {345/2018. (IX. 20.)): 

1. A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2018. évi költségvetéséről 
szóló 5/2018. (11. 23.) önkormányzati rendelet módosítása (476. számú 
előterjesztés) 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 
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2. A közösségi együttélés alapvető szabályairól szóló 32/2015. (XII. 18.) 
önkormányzati rendelet egyes rendelkezéseinek hatályon kívül helyezése ( 488. 
számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Szabó Krisztián jegyző 

3. Tájékoztató a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. közszolgáltatási keretszerződés szerinti 
2018. évi féléves működési jelentéséről (453. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Pap Sándor alpolgármester 

4. A Budapest Liszt Ferenc Nemzetközi Repülőtér futópályairányaira 2018. augusztus 
16-i hatállyal bevezetett új műszeres szabvány indulási eljárással kapcsolatos 
kezdeményezés ( 4 72. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

5. A VEKOP-5.3 .1-15-2016-00012 azonosítójú „Rákos-patak menti ökoturisztikai 
folyosó" című pályázat megvalósítására szolgáló konzorciumi együttműködési 
megállapodás módosítása ( 4 77. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

6. A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének a 
kőbányai kábítószerügyi kutatás kezdeményezéséről szóló 401/2017. (XII. 14) 
KÖKT határozata végrehajtási határidejének módosítása és az időközben kialakult 
kőbányai drogválság miatt a drogstratégia elkészültéig szóló önkormányzati 
átmeneti intézkedési terv elkészítése (487. számú előterjesztés) 

7. 
Előterjesztő: Somlyódy Csaba önkormányzati képviselő 

8. Az Új Levédia Kft. támogatása ( 458. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

9. Tájékoztató a 2018. évi kőbányai nyári táborokról (457. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

10. Tájékoztató a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2018. I-X. havi 
várható likviditási helyzetéről ( 4 71. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Pap Sándor alpolgármester 

11. Tájékoztató a lejárt határidejű végrehajtott, illetve további intézkedést igénylő 
képviselő-testületi határozatokról ( 4 70. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Szabó Krisztián jegyző 

12. A Kőbányai és Vasutas Törekvés Művelődési Központ Kulturális - Szabadidő 

Egyesület és a Törekvés M.K. Nonprofit Kft. támogatása (489. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

13. A Budapest X. kerület, Pilisi utca folytatásában található 42720 hrsz.-ú ingatlan 
megvásárlása ( 483. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Pap Sándor alpolgármester 

14. Tájékoztató a Budapest X. kerület, Pongrácz út 17 / A II. lépcsőház tetőtér 39. szám 
alatti lakás elidegenítésére vonatkozó kérelemről ( 466. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Pap Sándor alpolgármester 
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15. A Budapest X. kerület, Hős utca 15/ A-B szám alatt lévő nem lakás céljára szolgáló 
helyiség Bárka Kőbányai Humánszolgáltató Központ részére történő használatba 
adása (484. számú előterjesztés) 
Előterjesztő : dr. Pap Sándor alpolgármester 

16. A Budapest Főváros Kormányhivatala részére használatba adott Budapest X. 
kerület, Bánya utca 35. szám alatti 8. épületben lévő 28-29. számú helyiség, valamint 
a Gergely utca 36. szám alatti helyiség felújítása ( 485. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Pap Sándor alpolgármester 

17. Fogorvosi praxisjog elidegenítésével kapcsolatos előszerződés megkötése ( 469. 
számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

A Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXX/X. törvény 46. § (2) bekezdés 
a) pontja alapján zárt ülésen tárgyalandó napirendi pont: 

18. A Publimont Kft. közterület-használati ügyben benyújtott fellebbezései ( 4 75. számú 
előterjesztés) 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

19. A JCDecaux Hungary Zrt. közterület-használati ügyekben benyújtott fellebbezései 
(474. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

20. Az Emberbarát Alapítvány közterület-használati ügyben benyújtott méltányossági 
kérelme ( 4 73. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

21. Szociális tárgyú fellebbezések elbírálása ( 460. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

1. napirendi pont: 
A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2018. évi költségvetéséről 

szóló 5/2018. (II. 23.) önkormányzati rendelet módosítása 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Elnök: Kéri, akinek kérdése, észrevétele van a napirendi ponttal kapcsolatban, jelezze. 
Hozzászólásra nem jelentkezik senki, indítja a szavazást a rendelettervezetről. 

Rendeletalkotás 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 10 igen, 
1 ellenszavazattal, 4 tartózkodással az előterjesztés 1. melléklete szerint megalkotja a 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2018. évi költségvetéséről szóló 
5/2018. (II. 23.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló önkormányzati rendeletet. 

Elnök: A napirendi pont tárgyalását lezárja. 

Elnök: A Képviselő-testület 16 fővel határozatképes. 
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2. napirendi pont 
A közösségi együttélés alapvető szabályairól szóló 32/2015. (XII. 18.) 

önkormányzati rendelet egyes rendelkezéseinek hatályon kívül helyezése 
Előterjesztő: dr. Szabó Krisztián jegyző 

Elnök: Kérdezi van-e kérdés, észrevétel, javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban. 

Somlyódy Csaba: Véleménye szerint több és komplexebb intézkedésre van szükség a 
Kőbányán megjelenő kábítószerfogyasztással kapcsolatos jelenségekkel kapcsolatban. 
Hivatkozik az Országos Bűnmegelőzési Stratégia 2013-2023 programra, amely irányelvként 
azt ajánlja az önkormányzatoknak, biztosítsák a különböző parkok, játszóterek területén a 
random megjelenést, hogy ezáltal ne legyenek elhagyatottak, kevésbé használtak, mert ez a 
bűnözést elriasztja, megelőzi. A csövesek, drogosok, alkoholisták paradicsomává vált 
területeken, ha váratlanul megjelennek például kutyasétáltatók, ott kevesebb lehetőségük 
van, nem érzik annyira komfortosan magukat. Tudja, hogy ez csak kis lépés a probléma 
megoldása érdekében, de meggyőződése, hogy az sem megoldás, ha csak a rendőri 
intézkedésre várnak. Ha mérlegre teszik, hogy 9% felelőtlen kutyatartó problémáját akarják 
szankcionálni vagy pedig a drogosok problémáját, akkor ő mindenképp a drogos probléma 
megoldására törekedne. Kéri, hogy a közösségi együttélés alapvető szabályairól szóló 
rendelet bizonyos részeit helyezzék hatályon kívül, egyben jelzi, hogy szerencsésebb lenne, 
ha a kisállattartást egy külön rendelet szabályozná. 

Tóth Balázs: Elmondja, hogy a bizottsági ülésen tartózkodott a szavazástól, most viszont 
annyival szerencsésebb a helyzet, hogy jelen van a Rendőrkapitány úr és a Kőbányai 
Közterület-felügyelet vezetője is. Ha ők, mint szakemberek fűznének néhány mondatot 
ehhez a témához, az segítségére lenne, mert nem látja a kettő között az összefüggéseket. 

Dr. Gyetvai Tibor: Nem ismeri az előterjesztés pontos szövegét. Elmondja, hogy szakmai 
álláspontot csak akkor tudna nyilvánítani, ha maradéktalanul ismerné azokat a jogi 
szempontokat, amelyeket az előterjesztés is megfogalmaz. Ismeretei szerint kevés volt az 
olyan bejelentés, amit kutyások tettek volna kifejezetten kábítószeres ügyben. Nem tud 
érdemi választ adni arra, hogy az előterjesztésben foglaltak valóban hatással vannak-e a 
bódult állapotban történő köztéri tartózkodásra. Felajánlja, hogy amennyiben szükséges a 
későbbiekben gyűjt majd adatokat a nyilvántartásukból erre vonatkozóan. 

Fodor János: Tapasztalatai szerint a rendelet jelenlegi formájában megoldotta azt a 
problémát, amit a kutyás és nem kutyás közösségek találkozása okozott a parkokban. A 
rendelet hatálybalépése előtt, amikor futókörben futtattak kutyát vagy olyan területeken 
szabadon póráz nélkül sétáltattak kutyát, ahol játszó gyermekek, piknikezők is megjelentek, 
és ez folyamatos konfliktusforrás volt. Mindez a rendelet hatálybalépése óta nem igazán 
tapasztalható. Tapasztalataik szerint a tudatmódosító szereket használók igen csekély 
százaléka jelenik meg azokon a közterületeken, amelyeket a kutyások is használnak. Olyan 
közterületeken jelennek meg inkább, amiket nagylétszámban a lakosság használ, például 
sétányokon, buszmegállókban, különböző tömegközlekedési járművek útvonalain. 

Somlyódy Csaba: Szakemberek leírták, hogy ahol véletlenszerűen megjelennek az 
emberek, ott a bűnözés megjelenésére kisebb az esély. Nem az a kérdés, hogy a kutyák 
problémát okoznak-e vagy sem, hanem melyiket tartják fontosabbnak. A drogproblémát és 
a bűnözés elterjedését vagy a kutyásokkal való konfliktusrészt. 2017-ben maguk a kutyások 
jelezték, hogy a megjelenésük önmagában visszatartó erő. Ez egy pici szelete annak, hogy 
kisebb legyen a lehetőség a bűnözés ilyen jellegű terjedésére. 
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Dr. Szabó Krisztián: A kedvtelésből tartott állatok tartására vonatkozó szabályokat 2012 
óta kormányrendelet szabályozza. Azóta a helyi önkormányzatnak nincs lehetősége ilyen 
vonatkozásban szabályokat alkotni. Maga a közösségi együttélés szabályairól szóló rendelet 
nem is az állattartásra vonatkozó szabályt tartalmaz, hanem a közterület használatára 
vonatkozót. Hangsúlyozza, hogy az állattartásra vonatkozó szabályt nem alkothat az 
önkormányzat. 

Somlyódy Csaba: Ő is tisztában van azzal, amit a Jegyző úr mondott. Véleménye szerint azt 
kellene leírni az állattartásra vonatkozó rendeletben sokkal részletesebben, hogy mi az 
Önkormányzat feladata, mi a kutyatartó feladata abból, ami a közösségi együttélés 
szabályairól szóló rendeletben jelenleg szerepel. Ha kell ezt írásban is át tudja adni, mert 
elkészítette a tervezetét, de ez csak egy része a felvetésének, nem része a jelenlegi 2. 
napirendnek. 

Elnök: Elmondja, hogy viszonylag gyakran járja Kőbánya közterületeit, parkjait. Azért, hogy 
sétáljon, kerékpározzon, vagy csak eltöltse a szabadidejét egyéb eszközöket igénybe véve. 
Mindezt elég változó napszakokban teszi, de még nem tapasztalta, hogy a kőbányai 
parkokban kirívóan jelen lenne az a fajta tevékenység, amire Somlyódy képviselő úr utalt. 
Nyilván, mint minden parkban itt is előfordul, hogy az esti órákban alkoholt fogyasztanak, 
fiatalok vagy idősek bukkannak fel alkoholtól bódult állapotban és minden olyan esemény, 
ami bárhol a világon. De ez kirívó mértékben egyik parkjukban sem jellemző. Az elmúlt 
időszakban a parkokat úgy fejlesztették, hogy funkciógazdagok legyenek, illetve a 
kutyasétáltatásra, futtatásra kijelölt területek is meglehetősen nagy arányúak. Az nem 
fordul elő egyik parkban sem, a közösségi együttélés szabályairól szóló rendelet sem 
fogalmaz meg erre szabályt, hogy ne lehetne a parkokban kutyákkal jelen lenni. Azt 
szabályozza mindössze, hogy bizonyos területeken ne lehessen kutyával, még pórázzal sem 
sétálni. Jogos elvárása ez a kőbányai családoknak, akik mindegyik parkban igen nagy 
számban töltik a szabadidejüket. Játszanak a gyermekekkel, tollaslabdáznak, napoznak vagy 
akár igénybe veszik a játékkölcsönzés lehetőségeit. Pont ez a funkciógazdagság teremtette 
meg azt, hogy reggeltől késő estig élet legyen a parkokban és mindenki biztonságban, 
nyugodtan használhassa ezeket a közterületeket. Sötétedéskor is viszonylag sokan vannak 
jelen, a kutyások általában az esti időszakban jelennek meg, a kora reggeleken pedig 
különféle sporttevékenységeket végzők teszik élővé a kőbányai nagy parkokat. Nem állítja, 
hogy a probléma, amit Somlyódy képviselő úr felvet nincs jelen Kőbányán, azt sem állítja, 
hogy a parkokban nem fordul elő, de hozzáteszi, hogy elvétve. Egyetért Fodor János úrral, 
hiszen heti jelentést fogalmaz arról, hogy mit tapasztalnak. Megkérdezte a parkőröket, akik 
mindig jelen vannak, hogy ők milyen irányú tapasztalatokkal bírnak. Ők is azt jelezték, hogy 
jelen pillanatban az alkalmazható élő jogszabályok megfelelőek, ezért nem támogatja a 
képviselő úr javaslatát. Hozzáteszi még, hogy azzal teljes mértékben egyetért, hogy a 
különböző bódító szert használók, szenvedélybetegek nagy figyelmet igényelnek és minden 
eszközt meg kell ragadniuk annak érdekében, hogy kellő prevenciót tudjanak végezni. Ha 
szükséges, akkor pedig a gyógyítás felé tudják terelni a rászorulókat. Ahol pedig kell, ott 
szankcionálni fognak, mert arra is, mint látható, szükség van. További hozzászólásra nincs 
jelentkező, indítja a szavazást a döntési javaslatról. 

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 2 igen, 10 
ellenszavazattal, 4 tartózkodással nem fogadja el a közösségi együttélés alapvető 

szabályairól szóló 32/2015. (XII. 18.) önkormányzati rendelet egyes rendelkezéseinek 
hatályon kívül helyezéséről szóló előterjesztés 1. melléklete szerinti rendelettervezetet 
[346/2018. (IX. 20.)] 

Elnök: A napirendi pont tárgyalását lezárja. 
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3. napirendi pont: 
Tájékoztató a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. közszolgáltatási keretszerződés szerinti 

2018. évi féléves működési jelentéséről 
Előterjesztő: dr. Pap Sándor alpolgármester 

Elnök: Kéri, akinek észrevétele, javaslata van a napirendi ponttal kapcsolatban, jelezze. 

Patay-Papp Judit Vivien: A jelentés is tartalmazza, hogy a Gitár utcában a körforgalomnál 
stoptábla került elhelyezésre. Gyakran autózik arra, tapasztalatai szerint nem túl nagy a 
visszatartó ereje a stoptáblának. Azt gondolja, hogy nagyon sokan rutinból közlekednek 
azon a részen és észre sem veszik, hogy egy stoptábla került kihelyezésre. Kérdezi, hogy 
nem lehetne-e jobb megoldást találni annak érdekében, hogy jobban használják a 
körforgalmat? A keresztirányú utcákból behajtóknak ugye elsőbbsége van. Nincs-e egy jobb 
módszer? Ha van, akkor hogyan lehetne elérni, hogy azt alkalmazzák? Ha marad a stoptábla, 
akkor valamiféle megoldást szeretne arra, hogy az érintett autóvezetők észrevegyék a táblát 
és megálljanak. 

Elnök: Kőbányának van egy-két kritikus közlekedési csomópontja, talán az egyik 
legkritikusabb az Újhegyi út-Maglódi úti kereszteződés. Azért említi ezt példaként, mert 
abban a kereszteződésben nincs olyan eszköz, amit ne alkalmazott volna már az erre 
hivatott forgalomtechnikai hatóság, hiszen ez nem önkormányzati kérdés. Különféle rázók, 
prizmák, 30-as tábla, útburkolati felfestések, színezések hívják fel a közlekedők figyelmét 
arra, hogy melyik irányból is kell elsőbbséget adni. Ennek ellenére hetente egyszer, 
szerencsére általában kisebb, baleset történik. Kezdeményezte már az Önkormányzat, hogy 
itt indokolt lenne egy jelzőlámpás kereszteződés kialakítása. Azért hozta fel ezt a példát, 
mert korábban abban a kereszteződésben, amiről Képviselőasszony szólt az Önkormányzat 
körforgalmat alakított ki, melynek hatására a korábbi időszakhoz képest lényegesen javult 
a helyzet. A BKK-val közel 1,5-2 éves egyeztetést folytattak arról, hogy mi az, ami még 
biztonságosabbá teheti ott a közlekedést. Végül a BKK ezt a megoldást tartotta 
elfogadhatónak, a többit elvetette. Valóban nem általános, hogy a körforgalomban még egy 
stoptábla is megjelenjen, hiszen az elsőbbségadás szabályait kiválóan rendezi a KRESZ. 
Ezzel megszűnt a körforgalom egy ponton, míg más irányból körforgalomként használható. 
Ahogy korábban sem tartották be az elsőbbségadás szabályait, a stoptábla ellenére sem 
tartja be mindenki, de véleménye szerint egyre többen odafigyelnek erre. Kéri a Kapitány 
urat, hogy azt az ellenőrzési tevékenységet, amelyet lát nem egy esetben, tegyék 
intenzívebbé amennyire lehet ezen a csomóponton, hogy minél többen tanulják azt meg, 
hogy milyen új forgalmi rend él. 

Dr. Gyetvai Tibor: Elmondja, hogy amióta kikerültek a stoptáblák, kollégái rendszeresen 
ellenőrzik. Nincs olyan napszak, amikor ne lenne szankcionálva legalább egy autós. 
Természetesen, amikor a kollégáinak egyéb feladatai vannak, akkor nem ez a prioritás, hogy 
ott álljanak a stoptáblánál. Megjegyzi, hogy amikor ott állnak a kollégái, akkor kötelező 
viselniük a láthatósági mellényt. Ha ekkor sem áll meg az autós, akkor szankcionálnak. 
Mindenki számára levonható a következtetés, hogy mit jelent annak számára a stoptábla, 
aki még a rendőr jelenlétében sem áll meg. Természetesen az új közlekedési jelzéseknek a 
megtanulása és a KRESZ szabályok megfelelő követésének betartása egyeseknél hosszabb 
időt, másoknál rövidebbet igényel. Véleménye szerint az ő feladatuk lehetőség szerint, a 
legminimálisabb szankcionálással önkéntessé tenni ezt a lehetőséget. Van még ilyen esetük. 
Példaként említi, hogy a Zách utcában ismételten kitették a mindkét irányból behajtani tilos, 
kivéve célforgalom jelzőtáblát. Ezeket a változásokat mindig figyelemmel kísérik, nyilván az 
egyéb szakmai feladataik prioritásának a függvényében ott lesznek minden esetben. 
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Agócs Zsolt: Az adott kereszteződésben még az is problémát okoz, hogy akik nem a 
stoptáblával védett helyről jönnek, tehát a Harmat utcán szeretnének tovább haladni, azok 
úgy veszik, hogy mivel stoptáblának vannak alárendelve, meg kell állniuk. Nagyon 
megtévesztő, hogy kint van a körforgalomtábla, de a stoptábla is. Véleménye szerint, le 
kellene venni a körforgalomtáblát. Elmondja, hogy ő ott jár napi szinten és nincs olyan esete, 
hogy azon a kereszteződésen átmenve mindenki betartaná azt, ami táblázva van. Sajnos. A 
stoptábla feljogosítja a másikat arra, hogy lassítás nélkül menjen tovább, mert nem azt nézi, 
hogy körforgalom van és aki hamarabb érkezett a körforgalomba annak van elsőbbsége. 

Elnök: Nem osztja Agócs Zsolt képviselő úr véleményét. A Mádi utca felől érkezve, ha már 
bent van valaki a körforgalomban, egyértelműen elsőbbséget kell adni. A másik, hogy aki a 
Mádi utca felől érkezik, ha megtanulta a „kőbányai KRESZ" -t, akkor tudja, hogy ott bal 
oldalon van egy stoptábla. Egyébként nem tudja, mert körforgalom jelzést kap a Mádi utca 
felől, tehát aszerint kell viselkednie, arra pedig elég egyértelmű elsőbbségadási szabályok 
vonatkoznak. Sokan nem tudják, hogy a körforgalmat hogyan kell használni, ott milyen 
elsőbbségadási szabályok élnek, merre kell indexet kihelyezni. Léteznek országok, például 
az Egyesült Királyság, ahol ezer éve körforgalmi rend van, ott tudják használni, nálunk 15-
20 éve vált általánosabbá. 

Tubák István: A problémát mindenki másképp látja, másképp értékeli. Elmondja, hogy ő is 
napi szinten jár mindkét körforgalomnál. Aki rutinosan közlekedik, az valóban észre sem 
veszi, hogy változás történt. Véleménye szerint kiemelten kellene felhívni a figyelmet a 
forgalmirend változásra. Lehet látni sok esetben, hogy sárga keretes nagy táblára van kiírva, 
akár egymás után többször is, a „Figyelem, forgalmirend változás". Szerinte azzal sokkal 
hatékonyabban lehetne az autósok figyelmét felhívni, hiszen aki évek óta napi szinten, 
rutinszerűen megy erre, esetleg nyári időszakban még el is van takarva a tábla, az észre sem 
veszi. 

Elnök: Bizonytalan, hogy volt-e kihelyezve ilyen forgalmirend változást jelző tábla, de 
megfontolásra fogja javasolni a BKK felé, hogy talán még érdemes lenne kihelyezni. 

Dr. Mátrai Gábor: Úgy gondolja, hogy forgalomtechnikailag a rázókő lenne a jó megoldás, 
mert táblákat továbbra sem fognak figyelni az autósok. 

Tubák István: Ha volt tábla, akkor 40x60-as tábla volt kitéve. Szerinte a nagyobb méretű, 
fényvisszaverős, sárga, keretezett tábla jobban felhívná az autósok figyelmét. 

Elnök: Kolléganőm felírta ezeket a javaslatokat, majd megbeszélik. Elmondja, hogy számos 
javaslattal éltek már a BKK felé és a rázókő is benne volt. További hozzászólásra nincs 
jelentkező. 

Budapest Főváros X kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Kőbányai 
Vagyonkezelő Zrt. közszolgáltatási keretszerződés szerinti 2018. évi féléves működési 
jelentéséről szóló tájékoztatót megtárgyalta. 

Elnök: A napirendi pont tárgyalását lezárja. 

Elnök: A Képviselő-testület 15 fővel határozatképes. 
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4. napirendi pont: 
A Budapest Liszt Ferenc Nemzetközi Repülőtér futópályairányaira 2018. augusztus 

16-i hatállyal bevezetett új műszeres szabvány indulási eljárással kapcsolatos 
kezdeményezés 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Elnök: Elmondja, hogy a Kerületfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság ülésén módosító 
javaslat született, amelyet előterjesztőkén támogat. 

A Kerületfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság módosító javaslata, hogy az 
előterjesztés 1. mellékletében szereplő határozattervezet szövege az alábbiak szerint 
módosul: 

"1. Budapest Főváros X. Kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete nem 
ért egyet a HungaroControl Magyar Légiforgalmi Zrt. által 2018. augusztus 16-i 
hatállyal bevezetett új műszeres szabvány indulási eljárással, és követeli, hogy a 
HungaroControl Magyar Légiforgalmi Szolgálat Zrt. a 2018 augusztus 16-a előtti 
[ repülési irányokat állítsa vissza úgy, hogy a korábbi repülési irányok 
alkalmazásakor] és a jelenlegi repülési irányok felülvizsgálatával alakítson ki 
olyan eljárást. amelyben kedvező széljárás esetén a repülőgépek nem a lakott 
területek felett közlekednek, valamint csökkentik a cargo gépek lakott területek 
felett történő áthaladását. 
2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy kezdeményezze az Innovációs 
és Technológiai Minisztérium útján, valamint a HungaroControl Magyar 
Légiforgalmi Szolgálat Zrt.-nél az 1. pontra figyelemmel a Budapest Liszt Ferenc 
Nemzetközi Repülőtér [indítási eljárásának a 2018. augusztus 16-a előtti 
állapot szerinti visszaállítását] működése jogszabályi környezetének 
felülvizsgálatát (figyelembe véve a mélyalvási időszakot és a cargo gépek 
forgalmának csökkentését), továbbá az indulási eljárásának felülvizsgálatát." 

Indokolás: a HungaroControl Magyar Légiforgalmi Szolgálat Zrt. a jelenlegi repülési irányok 
felülvizsgálatával alakítson ki egy olyan eljárást, amelyben a repülők ne a lakott területek 
felett közlekedjenek, mindez a jogszabályi háttér felülvizsgálatával történjen. 

(472/1. módosító javaslat) 

Az előterjesztő támogatja a 472/1. módosító javaslatot. 

Tóth Balázs: A bizottsági módosító javaslat nagyjából tükrözi az álláspontját mindenkinek. 
Több ember javaslatát kellett összegyúrni. ő még nyomatékosabban szeretné felhívni a 
minisztérium figyelmét két dologra, ezért módosító javalatot indítványoz. A bizottsági 
ülésen úgy érezte, hogy mindannyian abba az irányba szeretnének menni, hogy a cargo 
forgalomnak jó lenne egy idő után gátat szabni, és jó lenne, ha más repülőterekre helyeznék 
át, ezzel is tehermentesítve a környékbelieket. Illetve a mélyalvási időszakban nem az a 
megoldás, hogy 10 repülőgép helyett 8 fog közlekedni, hanem más nyugat-európai 
repülőterek gyakorlatának megfelelően, szünetel a forgalom ebben az időszakban. 
Megköszöni, hogy a módosító javaslat elkészült, két ponton erősebb felhívással élne a 
minisztérium felé. 

Tóth Balázs szóbeli módosító javaslata, hogy a határozattervezet 2. pontja az előterjesztő 
által támogatott 4 72/1. módosító javaslat figyelembevételével az alábbiak szerint módosul: 

"2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy kezdeményezze az Innovációs 
és Technológiai Minisztérium útján, valamint a HungaroControl Magyar 
Légiforgalmi Szolgálat Zrt.-nél az 1. pontra figyelemmel a Budapest Liszt Ferenc 

9 



Nemzetközi Repülőtér működése jogszabályi környezetének felülvizsgálatát 
(figyelembe véve a mélyalvási [időszakot és a cargo gépek forgalmának 
csökkentését] időszakban a repülőgépforgalom megszüntetését és a cargo gépek 
áthelyezését másik repülőtérre), továbbá az indulási eljárásának felülvizsgálatát." 

Indokolás: szükségesnek látja a mélyalvási időszak vonatkozásában a repülőgépforgalom 
teljes tiltását. 

(472/2. módosító javaslat) 

Az előterjesztő támogatja a 472/2. módosító javaslatot. 

Radványi Gábor: Tájékoztatja a Képviselő-testületet, hogy mi is indukálta azt, hogy ez az 
előterjesztés itt van. Július elején volt egy zajbizottsági ülés, amelyre a HungaroControl 
jelentkezett be. Agócs Zsolt képviselőtársa is ott volt ezen az egyeztetésen. Nem az történt, 
hogy megvitatták azt a kérdést, hogy 13 fokkal beljebb hozzák az 1. kifutópályáról induló 
járatoknak a repülési irányát, hanem tényként közölték, hogy augusztus 16-tól ez így lesz. 
Akkor ő kérte a HungaroControl vezetését, hogy mindenképp írjanak egy közleményt az 
Önkormányzat számára, hogy ez mit jelent Kőbányára nézve az ő szakmai véleményük 
alapján. Erre kaptak egy olyan választ, amit talán mindenki ismer. Sajnos azóta az élet 
igazolta azt az aggódást, amit már akkor feltételezett, hogy az Óhegy, illetve az Újhegyi 
térségben különösen beljebb hozták a gépeket, ezáltal a lakossági panaszok száma 
megnövekedett. Azért vannak kényes helyzetben, mert ez a módosulás, ami a délre 
kanyarodó gépek esetében nagy zajt okoz Kőbányán, ez a városszélen, illetve a Királydomb 
környékén jobbá tette a helyzetet. Ezért módosította az eredeti álláspontot, hogy az 
augusztus 16-a előtti állapot kerüljön visszaállításra, ugyanis a királydombi területek miatt 
az sem volt jó. Tóth Balázs módosító javaslatában benne van az, hogy az Innovációs és 
Technológiai Minisztérium útján kívánják ezt elérni. A Kormány ilyen módon értesül róla. 
Ha most meghozzák azt a döntést, hogy felhatalmazzák a polgármestert, hogy ez ügyben, a 
kőbányai lakók érdekében tárgyaljon, akkor a különféle nyomásgyakorló módszereket 
fölöslegesnek tartja, nem támogatja, hogy azokkal kiegészítsék az eredeti javaslatot. 
Elkezdenek majd egyeztetni a minisztériumokkal, a HungaroControllal, bízik abban, hogy 
valami eredményt sikerül elérniük. 

Elnök: Viszonylag kevés realitását látja, annak, hogy a módosítóban leírtak 
megvalósuljanak. Azt látni kell, hogy ma Magyarországon a légiforgalom erősen 

egyközpontú, így épült föl. Ahhoz, hogy ez változzon nagyon sok mindennek kell történni. 
Olyan térségi fejlesztésekre van szükség, mint például a Debrecen környéki fejlesztések, 
amelyek a debreceni repülőtérnek is fejlődést hoztak. Magyarország kicsi légi közlekedés 
vonatkozásában. További hozzászólásra nem jelentkezik senki, indítja a szavazást a 
határozattervezetről. 

347 /2018. (IX. 20.) KÖKT határozat 
a Budapest Liszt Ferenc Nemzetközi Repülőtér futópályairányaira 2018. augusztus 
16-i hatállyal bevezetett új műszeres szabvány indulási eljárással kapcsolatos 
kezdeményezésről 

(15 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. Kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete nem ért egyet 
a HungaroControl Magyar Légiforgalmi Zrt. által 2018. augusztus 16-i hatállyal bevezetett 
új műszeres szabvány indulási eljárással, és követeli, hogy a HungaroControl Magyar 
Légiforgalmi Szolgálat Zrt. a 2018 augusztus 16-a előtti és a jelenlegi repülési irányok 
felülvizsgálatával alakítson ki olyan eljárást, amelyben kedvező széljárás esetén a 
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repülőgépek nem a lakott területek felett közlekednek, valamint csökkentik a cargo gépek 
lakott területek felett történő áthaladását. 
2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy kezdeményezze az Innovációs és 
Technológiai Minisztérium útján, valamint a HungaroControl Magyar Légiforgalmi Szolgálat 
Zrt.-nél az 1. pontra figyelemmel a Budapest Liszt Ferenc Nemzetközi Repülőtér működése 
jogszabályi környezetének felülvizsgálatát (figyelembe véve a mélyalvási időszakban a 
repülőgépforgalom megszüntetését és a cargo gépek áthelyezését másik repülőtérre), 
továbbá az indulási eljárásának felülvizsgálatát. 
Határidő: 2018. október 30. 
Feladatkörében érintett: a Hatósági Főosztály vezetője 

Elnök: A napirendi pont tárgyalását lezárja. 

Elnök: A Képviselő-testület 14 fővel határozatképes. 

5. napirendi pont: 
A VEKOP-5.3.1-15-2016-00012 azonosítójú „Rákos-patak menti ökoturisztikai 
folyosó" című pályázat megvalósítására szolgáló konzorciumi együttműködési 

megállapodás módosítása 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Elnök: Kéri, akinek kérdése, észrevétele van a napirendi ponttal kapcsolatban, jelezze. 
Hozzászólásra nem jelentkezik senki, indítja a szavazást a határozattervezetről. 

348/2018. (IX. 20.) KÖKT határozat 
a VEKOP-5.3.1-15-2016-00012 azonosítójú „Rákos-patak menti ökoturisztikai 
folyosó" című pályázat megvalósítására szolgáló konzorciumi együttműködési 

megállapodás módosításáról 
(14 igen, egyhangú szavazattal) 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete egyetért a VEKOP-
5.3.1-15-2016-00012 azonosítójú „Rákos-patak menti ökoturisztikai folyosó" című pályázat 
megvalósítására szolgáló konzorciumi együttműködési megállapodás módosításával, és 
felhatalmazza a polgármestert az együttműködési megállapodás módosításának az 1. 
melléklet szerinti tartalommal történő aláírására. 
Határidő: 2018. október 31. 
Feladatkörében érintett: a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 

a Főépítészi Osztály vezetője 

(A határozat 1. melléklete mindenben megegyezik az előterjesztésben szereplővel.) 

Elnök: A napirendi pont tárgyalását lezárja. 

6. napirendi pont: 
A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének 
a kőbányai kábítószerügyi kutatás kezdeményezéséről szóló 401/2017. (XIl.14) 

KÖKT határozata végrehajtási határidejének módosításáról és az időközben 
kialakult kőbányai drogválság miatt a drogstratégia elkészültéig szóló 

önkormányzati átmeneti intézkedési terv elkészítése 
Előterjesztő: Somlyódy Csaba önkormányzati képviselő 
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Elnök: Kérdezi, van-e kérdés észrevétel, javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban. 

Somlyódy Csaba: Emlékezteti a Képviselő-testület tagjait arra, hogy van egy elfogadott 
szeptember 30-ai határidő a drogstratégia előkészítésére. A BÁRKA már előkészítette amit 
tudott, szakemberek bevonásával. Áprilisban beadásra került a pályázat, amelyen 
körülbelül 10 millió forint nagyságrendben lehet még pénzt nyerni. A pályázat kiírásában 
az szerepel, hogy annak határideje az államtitkár döntését követő 30 nap, az államtitkár 
döntésére pedig nincs konkrét határidő. Ugyanakkor a szeptember 30. határidő rövidesen 
lejár. Az előterjesztésében arra hívta fel a figyelmet, hogy a mai napon, szeptember 20-án, 
kijelenthetik, hogy vélhetően szeptember 30-ig már nem fog megvalósulni, tehát valamit 
kezdenie kellene a testületnek ezzel a határidővel. Nem gondolja, hogy az lenne a 
legmegfelelőbb, hogy elvetik az egészet és a lejárt határidejű határozatok közé teszik azzal, 
hogy nem valósult meg. Véleménye szerint egy félév lesz az a folyamat, mire az államtitkár 
dönt, megkapják a 10 millió forintot, elindul a szakemberek kiválasztása, megírják az 
anyagot. Félévet számol erre az időszakra. Ez időszak alatt is zajlik az élet és látható, hogy 
hetente változik, sajnos nem a jó irányba, a drogos helyzet. Azt gondolja, hogy az 
önkormányzati feladatok között, még akkor is, ha a KEF (Kábítószer Egyeztető Fórum) 
létezik erre a helyzetre egy átmeneti intézkedési tervet kellene megalkotni kerületi szinten. 
Nagyon helyesen a polgármester úr sok mindenkivel tárgyal ez ügyben, de ezzel még nincs 
megoldva a probléma. Ettől sokkal bonyolultabb kérdésként kellene ezt kezelni. Szerinte 
egy átmeneti drogstratégia, válságkezelés szükséges addig, amíg a tényleges tényfeltáró 
rész is megérkezik a pályázat hatására. Februártól igazából nem történt 
feladatmeghatározás, ezért kéri, hogy vegyék komolyan ezt a témát. 

Elnök: A korábbi határozat értelmében a polgármester kezdeményezési határideje fog 
lejárni szeptember 30-án, amelyet azért hosszabbítottak meg szeptember 30-ig, mert 
pályázatot nyújtottak be. A pályázatról a döntés, információi szerint, megszületett, aláírásra 
vár az értesítő levél, ami hetekbe is telhet. Attól a gyakorlattól nem szeretne eltérni, amit 
eddig is követett a Képviselő-testület. A lejárt határidejű határozatokról szóló jelentés nem 
szimplán egy jelentés, hiszen az a határozat, amelynek lejárt a határideje, vagy valamilyen 
tartalmi kérdés miatt nem volt teljesítve, az a Képviselő-testület elé került és nemcsak 
tudomásul vette, hanem döntést is hozott. Évente talán egy-két alkalommal került sor ilyen 
döntésre. Természetesen, ha a határidőt és a teljesítést nem tudják tartani szeptember 30-
ig, akkor az októberi ülésen jelezni vagy módosítani fogják a határidőt. Ez a gyakorlat az 
elmúlt 28 évben. Képviselő úr kezdeményezését nem támogatja. A másik kérdés, amit fölvet 
a Képviselő úr, hogy Kőbányán a droghelyzet miatt külön intézkedéssorozatra lenne 
szükség, ami a rendészeti intézkedéseken túli. Elsősorban ami most jellemző, az rendészeti 
kérdés. Nem a kőbányai kábítószerfogyasztók szaporodtak föl oly számban, hogy 
válsághelyzet lenne, hanem nagyon sokan jönnek Kőbányára drogot vásárolni, akik nem 
kőbányaiak. Lehet, hogy éppen Kőbányán fogyasztják el vagy Kőbányán túl bárhol. A nagy 
probléma, hogy ezt a bódító szert meg lehet vásárolni és könnyen lehet terjeszteni. Nyilván 
ezen olcsón és könnyen hozzáférhető bódítószer a kőbányai fogyasztók körében is hozott 
változást. Ezt a helyzetet nyilván a Kábítószerügy Egyeztető Fórum értékeli és megteszi a 
szükséges prevenciós lépéseket. Erre megvan az eszköztára. Hozzáteszi, hogy a kérdés egy 
jelentős része az Önkormányzat részéről koordinációs feladat, hiszen nem az 
Önkormányzat az, amely bizonyos kérdésekben feladatellátási kötelezettséggel 
rendelkezik. Még csak nem is a Főváros, hanem az állam jelenik meg felelős szereplőként. A 
jogszabályok elég szépen körülhatárolják, hogy kinek mi a teendője . Ehhez az 
Önkormányzat megadja azt az anyagi támogatást, egyéb plusz lehetőséget, amit meg kell 
teremteni. 
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Elnök: Akár azzal, hogy a szenvedélybetegek kezelését szolgáló intézményt, amely országos 
szinten egyedülálló, az Emberbarát Alapítvány gondozásában, épülettel támogatják, 
ingyenes használatot biztosítanak. Cserébe a kőbányai szenvedélybetegek gondozását 
kérik Hozzáteszi, hogy nem nagyon találnak olyan szenvedélybeteget, aki a gondozást 
vállalná. Ez önkéntes alapú. Az erőfeszítések ellenére sem sikerül a közreműködő 
szervezetek, orvosok, családok bevonásával az arra rászorulókat kellő számban eljuttatni a 
szenvedélybetegeket kezelő intézménybe. Erről a kérdésről a szakmai szereplők napi szintű 
egyeztetést folytatnak. Nem látja annak a szükségét, hogy külön kidolgozzanak egy 
stratégiát. Annak a szükségességét viszont fönntartja, hogy annak a helyzetnek a 
kezeléséről, ami jellemzi Kőbánya bizonyos részeit, heti, szükség esetén napi szinten 
folytatnak tanácskozást az erre hivatottakkal. A közel egyhetes intézkedési időszak hozott 
eredményt, nem megoldást. Egyéb, a helyzet kezelését elősegítő intézkedést is igyekeznek 
bevezetni. A Hős utcai lakásokból Rendőrkapitányság kapott egy lakást, amelyet 
pihenőhelyiségként jelölt ki számukra az Önkormányzat. Bízik abban, hogy ez is sokat segít 
a helyzeten. 

Somlyódy Csaba: Bizonyos dolgokat leegyszerűsítenek a drogra. Nem véletlen az, hogy a 
rendőri intézkedés hatékonysága mennyire sikeres vagy nem. Azonkívül, hogy 
összegyűjtöttek 67 főt, nem az az érdekes, hogy kőbányaiak-e vagy sem, hanem az, hogy itt 
szedték össze őket Kőbányán különböző helyeken. Elmondja, hogy előfordul, hogy kőbányai 
állampolgárok napi szinten kalapáccsal mennek a kocsijukban és aki nem tetszik nekik azt 
fejbe kólintják. Utal egy esetre a Szent László Gimnáziumnál lévő Spar áruház mellett. 
Véleménye szerint elindul egy önbíráskodási folyamat, amelynek nem tudni, hol a vége. 
Szerinte a válságkezelésnek erre is ki kellene térnie. A kerületi bűnmegelőzési stratégiának 
része kellene, hogy legyen ez is. Rengeteg szakmai feladata van az Önkormányzatnak, 
nemcsak nézni kell távolról a történetet. 

Elnök: Nem távolról nézi az Önkormányzat, hanem elég közelről. Minden támogatást 
igyekeznek megadni azoknak, akiknek feladatuk van ezen a téren. Szívesen venné, ha 
Somlyódy képviselő úr idézné azt a jogszabályt, amely bemutatja, hogy az 
Önkormányzatnak mi a konkrét feladata ez ügyben. Ezzel nem azt mondja, hogy az 
Önkormányzat elugrik a probléma elől, de azt világosan látni kell, hogy a jogszabályok 
egyértelmű feladat és felelősségi kört határoznak meg. Az önkormányzati törvény pontosan 
leírja, hogy mi az önkormányzat feladata. További hozzászólásra jelentkező nincs, indítja a 
szavazást a határozattervezetről. 

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen, 6 
ellenszavazattal, 3 tartózkodással nem fogadja el a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai 
Önkormányzat Képviselő-testületének a kőbányai kábítószerügyi kutatás kezdeményezéséről 
szóló 401/2017. (XII. 14) KÖKT határozata végrehajtási határidejének módosításáról és az 
időközben kialakult kőbányai drogválság miatt a drogstratégia elkészültéig szóló 
önkormányzati átmeneti intézkedési terv elkészítéséről szóló előterjesztés 1. melléklete 
szerinti határozattervezetet. {349/2018. (IX. 20.)J 

Elnök: A napirendi pont tárgyalását lezárja. 

7. napirendi pont: 
Az Új Levédia Kft. támogatása 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 
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Elnök: Kéri, akinek kérdése, észrevétele van a napirendi ponttal kapcsolatban, jelezze. 
Hozzászólásra nem jelentkezik senki, indítja a szavazást a döntési javaslatról. 

350/2018. (IX. 20.) KÖKT határozat 
az Új Levédia Kft. támogatásáról 
(14 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az Új Levédia 
Kft. részére támogatási szerződés keretében 500 OOO Ft támogatást biztosít a Budapest 
Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2018. évi költségvetéséről szóló 5/2018. (II. 
23.) önkormányzati rendelet 13. melléklet 7. sora (Polgármester általános tartaléka) 
terhére a „Kemény hab" című Dreher Sörgyárról szóló ismeretterjesztő riportfilm 
elkészítésére azzal a feltétellel, hogy a Kft. igazolja, hogy a film elkészítésének fennmaradó 
költsége a rendelkezésére áll. 
2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a támogatási szerződés megkötésére, az 
előirányzat-átcsoportosítás végrehajtására, valamint a költségvetési rendeletben történő 
átvezetés érdekében a szükséges intézkedés megtételére. 
Határidő: azonnal 
Feladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője 

a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 

Elnök: A napirendi pont tárgyalását lezárja. 

8. napirendi pont: 
Tájékoztató a 2018. évi kőbányai nyári táborokról 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: Kérdezi, van-e kérdés, észrevétel, javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban. 

Tóth Balázs: Nem volt jó olvasni, hogy milyen állapotban van az üdülő. Milyen tervek 
vannak a tábor, kimondottan a nagy faház megújítása kapcsán? 

Elnök: A zárszámadás elfogadásával egyidejűleg a Képviselő-testület döntött arról, hogy 
jelentős forrást, 90 millió forintot biztosít, hogy a lellei táborban a faház megújítása 
elindulhasson. A nyáron az előkészítő lépések megtörténtek. Az árajánlatokat bekérték, 
melyeknek az értékelése folyamatban van. Ha a forrás oldal, illetve az ajánlati oldal 
találkozik, akkor akár azonnal elindulhat a munka. Ha nem, akkor újra dönteni kell, hogy 
biztosítanak-e még forrást. Mivel ez vidéki, balatoni munkavégzés az is lehet, hogy a késő 
őszi, kora tavaszi időszakban kerül rá sor. 

Győrffy László: A Vagyonkezelőtől azt a tájékoztatást kapta, hogy nem reménytelen a 
helyzet, van egy ajánlattevő. Az is elképzelhető, hogy ősszel el is fog indulni. Van egy tervük, 
amelyet táborvezetőkkel újra átnéztek. Esélyt lát arra, hogy ősszel a bontási munkák 
elkezdődjenek. 

Elnök: Elmondja, hogy nagyon sok pozitív visszajelzés érkezett a táborral kapcsolatban. 
Megfogalmazták a táborvezetők, pedagógusok. Kiemeli az Újhegyi Horgászegyesületet, akik 
olyan plusz programlehetőséghez juttatják a gyerekeket, amely nem jellemző a 
nagyvárosban. A másik a kerékpáros programok színessége. Ez is idén jelent meg új 
elemként. 
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Budapest Főváros X kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a 2018. évi kőbányai 
nyári táborokról szóló tájékoztatót megtárgyalta. 

Elnök: A napirendi pont tárgyalását lezárja. 

Somlyódy Csaba ügyrendi kérdésben: Jelzi, hogy megtalálta azt, amit kérdezett tőle a 
Polgármester úr a 6. napirendi pont tárgyalásánál. A Nemzeti Bűnmegelőzési Stratégiából 
idéz szó szerint: ,,Az önkormányzatoknak aktív kezdeményező szerepet kell játszaniuk a helyi 
közösség biztonságát szolgáló tervek elkészítésében és végrehajtásában." 

Elnök: Nem tudja, hogy Képviselő úr miből gondolja azt, hogy az Önkormányzat nem játszik 
aktív kezdeményező szerepet? Javasolja Somlyódy képviselő úrnak, hogy vegyen részt 
jobban Kőbánya életében és tapasztaljon többet a valóságból, ne különböző hamis 
híresztelésekre alapozza tevékenységét. 

9. napirendi pont: 
Tájékoztató a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2018. I-X. havi 

várható likviditási helyzetéről 
Előterjesztő: dr. Pap Sándor alpolgármester 

Elnök: Kérdezi, van-e kérdés, észrevétel, javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban. 
Hozzászólásra nem jelentkezik senki. 

Budapest Főváros X kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapest Főváros 
X kerület Kőbányai Önkormányzat 2018. I-X havi várható likviditási helyzetéről szóló 
tájékoztatót megtárgyalta. 

Elnök: A napirendi pont tárgyalását lezárja. 

10. napirendi pont: 
Tájékoztató a lejárt határidejű végrehajtott, illetve a további intézkedést igénylő 

képviselő-testületi határozatokról 
Előterjesztő: dr. Szabó Krisztián jegyző 

Elnök: Kérdezi, van-e kérdés, észrevétel, javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban. 
Hozzászólásra nem jelentkezik senki. 

Budapest Főváros X kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a lejárt határidejű 
végrehajtott, illetve a további intézkedést igénylő képviselő-testületi határozatokról szóló 
tájékoztatót megtárgyalta. 

Elnök: A napirendi pont tárgyalását lezárja. 

Elnök: A Képviselő-testület 15 fővel határozatképes. 

11. napirendi pont: 
A Kőbányai és Vasutas Törekvés Művelődési Központ Kulturális - Szabadidő 

Egyesület és a Törekvés M.K. Nonprofit Kft. támogatása 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 
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Elnök: Kérdezi, van-e kérdés, észrevétel, javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban. 
Hozzászólásra nem jelentkezik senki. Indítja a szavazást a döntési javaslatról. 

351/2018. (IX. 20. KÖKT határozat 
a Kőbányai és Vasutas Törekvés Művelődési Központ Kulturális - Szabadidő 

Egyesület és a Törekvés M.K. Nonprofit Kft. támogatásáról 
(15 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Törekvés 
Művelődési Központ további működésének biztosítása céljából a Kőbányai és Vasutas 
Törekvés Művelődési Központ Kulturális - Szabadidő Egyesület részére 5 OOO OOO Ft, a 
Törekvés M.K. Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság részére 4 OOO OOO Ft támogatást 
biztosít támogatási szerződés keretében, a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai 
Önkormányzat 2018. évi költségvetéséről szóló 5/2018. (II. 23.) önkormányzati rendelet 
13. melléklet 7. sora (Polgármester általános tartaléka) terhére. 
2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a támogatási szerződések megkötésére, az 
előirányzat-átcsoportosítás végrehajtására, valamint a költségvetési rendeletben történő 
átvezetés érdekében a szükséges intézkedés megtételére. 
Határidő: azonnal 
Feladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője 

a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 

Elnök: A napirendi pont tárgyalását lezárja. 

12. napirendi pont: 
A Budapest X. kerület, Pilisi utca folytatásában található 42720 hrsz.-ú ingatlan 

megvásárlása 
Előterjesztő: dr. Pap Sándor alpolgármester 

Elnök: Kérdezi, van-e kérdés, észrevétel, javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban. 
Hozzászólásra nem jelentkezik senki, indítja a szavazást a döntési javaslatról. 

352/2018. (IX. 20.) KÖKT határozat 
a Budapest X. kerület, Pilisi utca folytatásában található 42720 hrsz.-ú ingatlan 
megvásárlásáról 
(15 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a 
polgármestert, hogy kössön ingatlan-adásvételi szerződést a Petrányi Mihály (tulajdoni 
hányad: 2/60), Wágner Antal (tulajdoni hányad: 2/60), Wágner József (tulajdoni hányad: 
2/60), Jónás Lajosné (tulajdoni hányad: 2/60), Dávid Zsuzsanna (tulajdoni hányad: 15/60), 
Oberfrank László (tulajdoni hányad: 6/60), Oberfrank Zoltán (tulajdoni hányad: 6/60), 
Sallai Lajos (tulajdoni hányad: 2/60), Sárközi-Krausz Szilvia (tulajdoni hányad: 3/60), 
Dávid Dorottya Viktória (tulajdoni hányad: 15/60), Gavallér László (tulajdoni hányad: 
2/60) és Krausz Mária Katalin (tulajdoni hányad: 3/60) osztatlan közös tulajdonában álló 
Budapest X. kerület, 42720 helyrajzi számú ingatlan megvásárlására 29 700 OOO Ft összegű 
vételáron. 
2. Az ingatlan vételárának fedezetét, 29 700 OOO Ft összeget a Képviselő-testület a Budapest 
Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2018. évi költségvetéséről szóló 5/2018. (II. 
23.) önkormányzati rendelet 13. melléklet 9. sorának (Bevételkiesés tartaléka) terhére 
biztosítja. 
Határidő: 2018. november 30. 
Feladatkörében érintett: a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 
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Elnök: A napirendi pont tárgyalását lezárja. 

13. napirendi pont: 
Tájékoztató a Budapest X. kerület, Pongrácz út 17 / A II. lépcsőház tetőtér 39. szám 

alatti lakás elidegenítésére vonatkozó kérelemről 
Előterjesztő: dr. Pap Sándor alpolgármester 

Elnök: Kérdezi, van-e kérdés, észrevétel, javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban. 
Hozzászólásra nem jelentkezik senki. 

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapest X. 
kerület, Pongrácz út 17 / A II. lépcsőház tetőtér 39. szám alatti lakás elidegenítésére vonatkozó 
kérelemről szóló tájékoztatót megtárgyalta. 

Elnök: A napirendi pont tárgyalását lezárja. 

14. napirendi pont: 
A Budapest X. kerület, Hős utca 15/ A-B szám alatt lévő nem lakás céljára szolgáló 

helyiség Bárka Kőbányai Humánszolgáltató Központ részére 
történő használatba adása 

Előterjesztő: dr. Pap Sándor alpolgármester 

Elnök: Kéri, akinek kérdése, észrevétele van a napirendi ponttal kapcsolatban jelezze. 
Hozzászólásra nincs jelentkező, indítja a szavazást a határozattervezetről. 

353/2018. (IX. 20.) KÖKT határozat 
a Budapest X. kerület, Hős utca 15/A-B szám alatt lévő nem lakás céljára szolgáló 
helyiség Bárka Kőbányai Humánszolgáltató Központ részére történő használatba 
adásáról 
(15 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapest X. 
kerület, Hős utca 15/B földszint 10. szám alatti, 25 m2 alapterületű lakást (hrsz: 
38902/ A/169) a lakásállományból kivonja. 
2. A Képviselő-testület a Budapest X. kerület, Hős utca 15/B földszint 10. szám alatti, 25 m2 

alapterületű ingatlant (hrsz: 38902/ A/169) a területen végzett szociális munka ellátása 
érdekében szükséges tartózkodás céljára 2018. október 1. napjától határozatlan időre a 
Bárka Kőbányai Humánszolgáltató Központ (székhelye: 1105 Budapest, Ihász utca 26.) 
ingyenes használatába adja. 
3. A 2. pont szerinti helyiség közüzemi díjait az Önkormányzat fizeti meg. 
4. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a helyiség használatba adásával 
kapcsolatos megállapodás aláírására és az átadás-átvételi eljárás lebonyolítására. 
Határidő: 2018. november 15. 
Feladatkörében érintett: a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 

a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője 
a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. vezérigazgatója 

Elnök: A napirendi pont tárgyalását lezárja. 
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15. napirendi pont: 
A Budapest Főváros Kormányhivatala részére használatba adott Budapest X. 
kerület, Bánya utca 35. szám alatti 8. épületben lévő 28-29. számú helyiség, 

valamint a Gergely utca 36. szám alatti helyiség felújítása 
Előterjesztő: dr. Pap Sándor alpolgármester 

Elnök: Kéri, akinek kérdése, észrevétele van a napirendi ponttal kapcsolatban jelezze. 
Hozzászólásra nincs jelentkező, indítja a szavazást a határozattervezetekről. 

354/2018. (IX. 20.) KÖKT határozat 
a Budapest Főváros Kormányhivatala részére használatba adott Budapest X. kerület, 
Bánya utca 35. szám alatti 8. épületben lévő 28-29. számú helyiség felújításáról 
(15 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete engedélyezi, 
hogy Budapest Főváros Kormányhivatala (székhelye: 1056 Budapest, Váci utca 62-64.) a 
részére használatba adott Budapest X. kerület, Bánya utca 35. szám alatti 8. épületben lévő 
28-29. számú, összesen 276 mz alapterületű helyiséget (helyrajzi szám: 41446) saját 
költségén felújítsa. A Kormányhivatal az elkészült munkákat köteles készre jelenteni és 
átadás-átvételi eljárás során átadni. Az átadás-átvétel feltétele érintésvédelmi jegyzőkönyv, 
valamint a gépészeti szerelésekről kivitelezői nyilatkozat átadása. 
2. A Képviselő-testület hozzájárul az 1. pontban meghatározott helyiségben elvégzett 
munkák felújítási költsége, legfeljebb bruttó 20 OOO OOO Ft időarányos részének a 
Kormányhivatal részére történő megtérítéséhez abban az esetben, ha az elkészült munkák 
műszaki átadás-átvételét követő tíz éven belül a használati szerződés a Kőbányai 

Önkormányzat által rendes felmondással megszüntetésre kerül. Az elszámolás alapja a 
teljes beruházási költség azon 10 évre vetített, egyenletesen elosztott időarányos része, 
amely a felmondási idő leteltétől a szerződés hatályba lépését követő 10 év leteltéig terjedő 
időszakra esik. A felújítási munkák időarányos részének megtérítése a Kormányhivatal által 
kiállított számla alapján történhet meg. 
3. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a helyiségben elvégzendő munkálatok 
ellenértékének megtérítésével kapcsolatos megállapodás aláírására. 
Határidő: 2018. november 30. 
Feladatkörében érintett: a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 

a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. vezérigazgatója 

355/2018. (IX. 20.) KÖKT határozat 
a Budapest Főváros Kormányhivatala részére használatba adott Budapest X. kerület, 
Gergely utca 36. szám alatti helyiség felújításáról 
(15 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete engedélyezi, 
hogy Budapest Főváros Kormányhivatala (székhelye: 1056 Budapest, Váci utca 62-64.) a 
részére használatba adott Budapest X. kerület, Gergely utca 36. szám alatti, 311 m2 

alapterületű helyiséget (helyrajzi szám: 41884/ A/12) saját költségén felújítsa. A 
Kormányhivatal az elkészült munkákat köteles készre jelenteni és átadás-átvételi eljárás 
során átadni. Az átadás-átvétel feltétele érintésvédelmi jegyzőkönyv, valamint a gépészeti 
szerelésekről kivitelezői nyilatkozat átadása. 
2. A Képviselő-testület hozzájárul az 1. pontban meghatározott helyiségben elvégzett 
munkák felújítási költsége, bruttó 8 430 632 Ft összeg időarányos részének a 
Kormányhivatal részére történő megtérítéséhez abban az esetben, ha az elkészült munkák 
műszaki átadás-átvételét követő tíz éven belül a használati szerződés a Kőbányai 
Önkormányzat által rendes felmondással megszüntetésre kerül. Az elszámolás alapja a 
teljes beruházási költség azon 10 évre vetített, egyenletesen elosztott időarányos része, 
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amely a felmondási idő leteltétől a szerződés hatályba lépését követő 10 év leteltéig terjedő 
időszakra esik. A felújítási munkák időarányos részének megtérítése a Kormányhivatal által 
kiállított számla alapján történhet meg. 
3. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a helyiségben elvégzendő munkálatok 
ellenértékének megtérítésével kapcsolatos megállapodás aláírására. 
Határidő: 2018. november 30. 
Feladatkörében érintett: a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 

a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. vezérigazgatója 

Elnök: A napirendi pont tárgyalását lezárja. 

16. napirendi pont: 
Fogorvosi praxisjog elidegenítésével kapcsolatos előszerződés megkötése 

Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

Elnök: Budapest Főváros X kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete nyilvános 
ülésen tárgyalja a 16. napirendi pontot, tekintettel arra, hogy az érintett a Mötv. 46. § (2) 
bekezdés b) pontja alapján nem kérte a zárt ülés elrendelését. 

Elnök: Kéri, akinek kérdése, észrevétele van, jelezze. Hozzászólásra nincs jelentkező, indítja 
a szavazást a határozattervezetről. 

356/2018. (IX. 20.) KÖKT határozat 
fogorvosi praxisjog elidegenítésével kapcsolatos előszerződés megkötéséről 
(15 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a kőbányai 
egészségügyi alapellátásban részt vevő dr. Lator Éva felnőttfogorvos praxisjoga 
elidegenítésére vonatkozó bejelentését tudomásul véve kinyilvánítja, hogy a praxisjog 
megszerzését követően dr. Trucza Edinával az egészségügyi alapellátás körzeteiről szóló 
30/2012. (VI. 25.) önkormányzati rendeletben foglaltak szerint a 300096606-os számú 
felnőttfogorvosi körzet ellátási területére kiterjedően feladatellátási szerződést kíván kötni. 
2. A Képviselő-testület a feladatellátási előszerződés 1. melléklet szerinti tartalommal 
történő megkötésére, valamint az előszerződésben foglalt feltételek teljesülése esetén az 
önálló orvosi tevékenységről szóló 2000. évi II. törvény 2/B. § (1) bekezdése alapján a 2. 
melléklet szerinti tartalommal a feladatellátási szerződés aláírására felhatalmazza a 
polgármestert. 
Határidő: 

Feladatkörében érintett: 
azonnal 
a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője 

A határozat 1. és 2. melléklete mindenben megegyezik az előterjesztésben szereplővel. 

Elnök: A napirendi pont tárgyalását lezárja. 

17. napirendi pont: 
A Publimont Kft. közterület-használati ügyekben benyújtott fellebbezései 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Budapest Főváros X kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Mötv. 46. § (2) 
bekezdés a) pontja alapján zárt ülésen tárgyalja a 17. napirendi pontot. 

ZÁRT ÜLÉS 
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18. napirendi pont: 
A JCDecaux Hungary Zrt. közterület-használati ügyekben benyújtott fellebbezései 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert polgármester 

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Mötv. 46. § (2) 
bekezdés a) pontja alapján zárt ülésen tárgyalja a 18. napirendi pontot. 

ZÁRT ÜLÉS 

19. napirendi pont: 
Az Emberbarát Alapítvány közterület-használati ügyben benyújtott méltányossági 

kérelméről 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Mötv. 46. § (2) 
bekezdés a) pontja alapján zárt ülésen tárgyalja a 19. napirendi pontot. 

ZÁRT ÜLÉS 

20. napirendi pont: 
Szociális tárgyú fellebbezések elbírálása 

Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő- testülete a Mötv. 46. § (2) 
bekezdés a) pontja alapján zárt ülésen tárgyalja a 20. napirendi pontot. 

ZÁRT ÜLÉS 

Elnök: Megköszöni a részvételt, megállapítja, hogy a Képviselő-testület az elfogadott 
napirendjét megtárgyalta. A Képviselő-testület ülését bezárja. 

A képviselő-testületi~ül~s.befejezésének ideje: 10.55 óra . 
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A jegyzőkönyv mellékletei 

./ meghívó, előterjesztések (elektronikus adathordozón) 

./ jelenléti ív 

./ ülésről készült hangfelvétel (elektronikus adathordozón) 

o Zárt ülésen tárgyalt napirendi pontokhoz tartozó döntések, melyek 
az SZMSZ 20. § (4) bekezdésében foglaltak alapján a nyilvános ülés 
jegyzőkönyvének részét képezik. 

o írásban benyújtott módosító javaslat 

o jegyző törvényességi észrevétele 

o interpelláció 

o titkos és név szerinti szavazásról készült jegyzőkönyv 

o felszólalási jegy 
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JELENLÉTI ÍV 

2018. szeptember 20-án megtartott képviselő-testületi üléshez 

A Képviselő-testület tagjai: 

1. D. Kovács Róbert Antal polgármester 

2. Agócs Zsolt 

3. Bányai Tibor Péter 

4. dr. Fejér Tibor 

5. betöltetlen hely 

6. Gál Judit 

7. Marksteinné Molnár Julianna 

8. Mácsik András 

9. dr. Mátrai Gábor 

10. dr. Pap Sándor alpolgármester 

11. Patay-Papp Judit Vivien 

12. Radványi Gábor alpolgármester 

13. Somlyódy Csaba 

14. Tóth Balázs 

15. Tubák István 

16. Varga István 

17. Weeber Tibor alpolgármester 
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Tanácskozási joggal részvevők: 

Dr. Szabó Krisztiánjegyző 

Hegedűs Károly 

Cserteg Imre 

Dobrai Zsuzsanna 

Dr. Ács Viktória 

Dr. Egervári Éva 

Dr. Nagy Jolán 

Dr. Nagy Ildikó 

Dr. Szabados Ottó 

Dr. Tóth Erzsébet 

Dr. Szüts Korinna 

Ehrenberger Krisztina 

Fodor János 

Habináné Musicz Erika 

Horváthné dr. Tóth Enikő 

Kálmánné Szabó Judit 

Kárpáti Beatrix 

Korányiné Csősz Anna 

Dr. Korpai Anita 

Dr. Mózer Éva 

Mozsár Ágnes "'-. . 

Novák Andrea 

Fonyódi Ágnes 

Rappi Gabriella 

Szász József 

Török Andrea 

Végh Erzsébet 
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Országgyűlési képviselők 

Burány Sándor 

Dunai Mónika 

A nemzetiségi önkormányzatok elnökei: 

Nagy István 

Kollátosz J orgosz 

Kovács Brankó Krisztián 

Wygocki Richárdné 

Inguszné dr. Barabás Rita 

Bacsa Gyula 

Gergely Károlyné 

Papp Zoltán 

Medveczky Katalin 

Szabó Bogdán Árpád 

Petrovszka Viktória 
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A képviselő-testület bizottságai nem képviselő tagjai: 

Almádi Krisztina 

Baloghné Stadler Irén 

Czirják Sándor 

Gerstenbrein György 

Gregus György 

Lakatos Béla 

Mustó Géza Zoltán 

Nagyné Horváth Emília 

Pluzsik Gábor 

Tamás László 

Vermes Zoltán László 

Vincze Sándor 

..... ~~···~ ········· 
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Meghívottak: 

Benkóné Turcsányi Ildikó 

Deézsi Tibor 

Dr. Gyetvai Tibor r. ezredes 

Dr. Haintz Andrea 

Dr. Horváth Tivadar 

Turmely Erzsébet 

dr. Varjuné dr. Fekete Ildikó 

Fehér Gyöngyi 

Géczi Béla 

Göncziné Sárvári Gabriella 

Győrffy László 

Horváth Lajos 

Jandó Ágnes 

Lajtai Ferencné 

Laukó Zsófia 

dr. Magyar Adrienn 

Nagy István 

Némethné Lehoczki Klára 

Sóron Ildikó 
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